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@provincie-utrecht.nl>
Themasessie kansrijke gebieden/bevoegd gezag Wijk bij Duurstede

Hallo

Tijdens de themasessie zouden we graag de volgende onderwerpen behandelen:

Kunnen jullie hier mee uit de voeten? Lijkt mij sowieso handig om van tevoren even af te stemmen over de opzet etc.

Met vriendelijke groet,

g7O)E:Volg ons op

Zoals ik eerder al met je heb besproken willen we in Wijk bij Duurstede een themasessie organiseren voor onze raad. Wij 
vinden het belangrijk om ambtelijk vanuit de provincie hier iemand bij te hebben om een presentatie te geven en vragen te 
beantwoorden, zodat onze raad zo accuraat mogelijke informatie krijgt. Het is immers de provincie die de kansrijke gebieden 
heeft aangewezen en uiteindelijk beslist over de bevoegd gezag rol, dus voor ons zijn sommige vragen, met name over het

hiervoor beschikbaar is. Dank daarvoor 
dan beschikbaar is? De precieze tijd weten

bevoegd gezag, soms ook lastig te beantwoorden. Jij gaf aan dat jouw collega 
alvast! Onze raad heeft de themasessie op 12 maart gepland, wil je vragen of 
we helaas nog niet.
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• Onderbouwing van de meest kansrijke gebieden en bij voorkeur een toelichting specifiek op het gebied in Wijk bij 
Duurstede

• Uitleg over wat het precies inhoudt dat het gebied als kansrijk is aangewezen
• Uitleg over het besluit dat gevraagd wordt aan de raad (welke elementen moet de raad in de zomer over besluiten, wat 

kan/mag later)
• De bevoegd gezag rol: dit is een uitdrukkelijke wens van onze raad. Vanuit de raad heb ik het volgende meegekregen: 

o De raad is voldoende geïnformeerd en verzoekt het college vooral toe te spitsen op de kwestie van bevoegd 
gezag. Wat betekent welke keuze voor de verschillende mogelijkheden; welke sturing kan de gemeente nog 
geven als zij bevoegd gezag wordt? Welke harde kaders zijn er waar niet aan valt te tornen? Wat zijn de 
consequenties van het accepteren van het bevoegd gezag, ook voor de ambtelijke organisatie; kunnen we dat 
aan? Welke ruimte krijgt de gemeente als het bevoegd gezag wordt? Dit soort vragen zou het presidium graag 
centraal willen zien in dit gesprek met de provincie
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